



致: 全体师生、家长

7月16日停课通告

7月16日(周五)我校共有103名老师将前往吉隆坡接种疫苗。因教师们此行影响授课,故7月16日网课暂停一天。

2. 7月17日至7月25日为学校假期。假期结束后,校方将依疫情走向及教育部的指令调整上课模式。请留意滨华网页与1Cube公告。

疫情严峻,期盼大家能早日接种疫苗,做好防疫措施,以维护自身与家人健康。

校长室 启



Ref: PHHS/PO/0721-1

Date: 12th July 2021

To: All Teachers, Students and Parents

CLASS SUSPENSION NOTICE (16 JULY 2021)

A total number of 103 teachers are going for vaccination on 16th July 2021 (Friday) at Kuala Lumpur, therefore, the online classes will be suspended for ONE day on 16 July 2021.

2. The next school holiday starts from 17th July 2021 to 25th July 2021. The method of conducting classes after the school holiday will be adjusted in accordance with the situation of the pandemic and the instructions of the Ministry of Education. Please pay attention to the school website and 1 Cube announcement.

The pandemic is still severe, we hope that everyone will be vaccinated soon. Please be responsible by adhering to the SOPs to protect ourselves and our families.

The Principal's Office

